
 
 

 

Møtereferat 

Utvalg:  Ungdomsrådet 

Møtested: Rådhuset - Formannskapssalen 

Dato:  09.03.2015 

Tidspunkt: 09:00 

 

Medlemmer som møtte: 

Marthe Strømme  Hammerfest Videregående Skole 

Nora Olsen    Forsøl Skole 

Emil Blix Sørnes  Fjordtun Skole 

Benedikte Holmen  Båthuset 

Trygve Karlsen  Forsøl Skole 

 

Medlemmer som ikke møtte: 

Sebastian Olsen  Hammerfest Videregående Skole 

   

Fra sekretariatet møtte: 

Henrik Skjelbred  Fagleder, Ungdomstjenesten  

Hilde Therese Normo Barn og unges representant 

 

Saksnr.   Innhold 

    Godkjenning av innkalling og saksliste 

   Henrik meldte en sak til eventuelt. Saksliste godkjent. 

HUR 05/15 Referat fra forrige møte 



 
 

Forslag: 

Referat fra møtet 28.01.15 godkjennes. 

 Vedtak: 

Enstemmig vedtatt. 

HUR 06/15 Orienteringssaker 

a) Søknad om UKM fylkesmønstring 

Henrik orienterte om prosessen. 

b) Oppstart av småjobbsentralen 

Henrik orienterte om prosessen og ba om tips til hvordan tiltaket kan gjøres kjent blant 

potensielle oppdragsgivere. Ungdomsrådet nevnte aktiv bruk av plakater på butikker etc. 

samt bruk av relevante grupper på Facebook. 

c) Finduspromenaden 

Hilde orienterte om prosessen. 

d) Hammerfest Arena 

Hilde orienterte om prosessen. Ungdomsrådet ønsker å skrive en høringsuttalelse 

vedrørende endringene i reguleringsplanen. Dette gjøres på neste møte. 

Forslag: 

Sakene tas til orientering 

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt. 



 
 

HUR 07/15 Ungdata 

Nina O. Skjelbred fra Rus- og psykiatritjenesten orienterte om den pågående Ungdata-

undersøkelsen som for tiden gjennomføres i kommunens ungdomsskoler og på 

videregående skole. Hun ønsket innspill til hvordan resultatene kan brukes. 

Ungdomsrådet ønsker å få presentert resultatene når de er klare. Da vil de også ta stilling 

til hvordan resultatene bør brukes videre. Ett alternativ er at ungdomsrådet selv 

presenterer hele eller deler av resultatene for politikere. Dette bør kanskje gjøres til høsten 

etter at nytt kommunestyre er valgt. 

HUR 08/15 Behandling av søknader til Hammerfest Ungdomsråd 

a) Rockebussen Finnmark 

Rockebussen Finnmark har søkt Ungdomsrådet om kr. 15.000,- til finansiering av buss til 

Rock Mot Rus 2015. Ungdomsrådet stilte seg positiv til søknaden, men bemerket at en 

eventuell støtte fra dem burde komme ungdom fra Hammerfest til gode i størst mulig grad.  

Forslag: 

Forslag 1: Hammerfest Ungdomsråd innvilger søknaden med kr. 9.000,-. I tillegg settes det av 

en egen pott på kr. 6.000,- som øremerkes transport tur/retur Hammerfest-Alta for 

deltakere fra Hammerfest. Denne potten administreres av Ungdomstjenesten. 

Forslag 2: Hammerfest Ungdomsråd innvilger søknaden med kr. 10.000,-. 

Votering: 

Forslag 1: 4 stemmer 

Forslag 2: 1 stemme 

 Vedtak: 



 
 

Som forslag 1. Henrik informerer søker, samt følger opp reisestøtte tur/retur Hammerfest-

Alta. 

HUR 09/15 Deltakelse på fylkestinget (temadag om ungdomsmedvirkning) 

Marthe, Emil og Benedikte ønsker å delta på fylkestinget 17. juni. De må imidlertid avklare 

dette med skolen, da siste skoledag er 19. juni. 

Forslag: 

Deltakere og tema avklares i detalj når formell invitasjon kommer. 

 Vedtak: 

Enstemmig vedtatt. 

HUR 10/15 Deltakelse på kommunestyremøter, våren 2015 

Det er ønskelig at alle medlemmene i Hammerfest Ungdomsråd deltar på minst ett 

kommunestyremøte i løpet av sin medlemsperiode. 

 Forslag: 

Nora, Trygve, Benedikte og Emil deltar på kommunestyremøtet 12.03.15. 

 Vedtak: 

Enstemmig vedtatt. 

 

Eventuelt 

1. Henrik har vært i kontakt med barneavdelingen på Hammerfest sykehus for å få 

en oversikt over hva pengegaven fra Hammerfest Ungdomsråd ble brukt til. Han 



 
 

har mottatt en e-post med beskrivelse og bilder. Denne ble presentert for 

Ungdomsrådet. 

 

 

Møtet avsluttet kl. 13:45 

Referent: Henrik Skjelbred  

  

 


